
Voofzitter J.I. Bruins over grote groei ieugdafdeling voetbalverenigirtg Detg;

,,Training moet straks om vij f uï,Ir beginnen,"
VRIEZENVEËN - ,,\ffe hebben

wel degelijk een jeu§dplan bU
rvoetbalvereniging Deto. Het ver*
'haàl in de krant dat W Deto dat
niet zou hebben, is behoorlijk
slecht gevallen. Datzelfde geldt
trouwens voor de opmerking dat
ure een stichtiug hebben, die met
sponsorgeld spèlers van buitenaf
aantrekt" Dat is volkomen uit de
lucht gegrepen. De stichting staat
ten eèrste helemaal los van de
sportvereniging en ten tweede
gaat het spónsórgeld rechtstreeks
naar het eerste elftal, onze accom*
rnodatie en de jeugd"

Deto speelt eefste klas en dat
kunnen we niet met allemaal eigen
voetballers doen" Daarom trekken
urii igmand gan.van een andere
verenigirg, die daarvoor een on-
kosteníeigoeding krijgt. En dat is
helemaal votgens de regeÏs. Als we
premies aàn nieuwe spblers moes*
ten geven, dan hadden wij toch
geen geld ook maar iets voor de
jeugd te doen.

Ons jeugdbeleid hebben we drie
jaar geleden vorÍn gegeven in eep
technisch plan, \Maarrn-ee \Pe wil-
den bereiken dat er één lijn binnen
de. ve-reniging wordt getrokken,
vanaf de junioren tot de senioren"
Het is een handleiding voor ieder-
een die een functie heeft in het
jeugdvoetbal.

Er \ilas jalenlang maar één
hoofdtrainer bij de jeugd" We heb-
ben nu vier gediplomeerde jèugd-
selectie-trainers" Op ellc selektie-
elftal staat dus een gediplomeerde
trainer en zo kun je de jeugd oPti-
maal begeleiden. Ook hebben we

sínds een jaar Ffeek Becker aange-
trok§en als jeugdcoördinator" Hii
moet onder meer trachten de voet*
balkwaliteit van de hele Deto;
jeugd zodanig te verhogen, d_at

binnen drie jaar A1, 81 en Cl
(nog) in de hoofdklasse voetbal-
len.

Freek'heeft een heleboel taken
en is dagelijks op het terrein te vin-
den. Dit was eigenldk voor hem
een proefseizoen, maar iedereen
was zo vól lof dat rilIe ermee door
gaan. Je haatt namelijk zo een
stukje kwaliteit in huis" Het vol=
gende seizoen zetten we Jan lMe-
tering in om de doorbrekende
jeugd van,het eerste en het tweede
een extra avond training te geven.
Hij neemt ook de begeleiding van
deze voetballers op zich?

Sinds december 1,989 hebben
wij een eigen jeugdhonk. De acti-

viteiten* en oudercommissie'zöfgt
tijdens de wrnterstop bijvoorbeeld
voor allerlei leuke evenementen
voor kinderen tot twaalf jaar.
Voor de A-jeugd worden drop-
pings en ke§elaíonden georgani-
§eerd. Zo heeft de jeugd haar eigen
onderkornen en daar is iedereen
gelukkig mee.

Er ligt nu een plan het eerste en
de A-jeugd drie keer per week te
laten trainen. Omdat er zeventien
jèugdelftallen zljn, denken ïpe er
aan binnenkort al om vtjf uur te
beginnqn met de training, want we
grogleï qi! o_nze jasje. \Me zijn in-
rniddels drie keer naàr de gemeen-
te geweest voor een. extra, trai-
ningsveld, helaas zonder succes.
We kunnèn de grond wel krijgen,
maar dan moeten we zelf de drai-
nage uitvoeren, een sloot verleg-
g€fl, verlichting. aanlegger, €nzo*
voort" Dat kost echter een ton en
dat hebben, lve niet. Natuurlijk
kunnen we met z'n alÏen wel een
heleboel zelf doen, maar je kunt
niet alles"

Ik "nil hiermee in elk geval aan-
geven dat ure wel degelijk een
goed jeugdbeleid voeren en dat er
§een spràke van is dat onze jeugd
om welke reden dan ook weg-
loopt. WU stóàn ervoor, dat ieder-
een zo hoog rnogelijk voetbàlt en
dat' de talentvolle spelers optimaal
worden begeleid. Als voorbeeld
noerm ik Benno Reekers die nu
door Heracles is overgenomen.
Hiermee toon je toch aan dat Deto
een goed jeugdbeleid heeft dat
duidelijk restiltaten laat zien".

n Deto-voorzitter J"J. Bruins; ,,We zijn inmiddels drie'keer naar de
geureente geweest voor een extra traininesveld. helaas zonder suc-

ce§" FOTO CHAREL VAN ÏENDELOO

( {4,


